
 

 

Protokoll för styrelsemöte UBHK 2025-03-11 kl 18:30  

Plats: Köket, Dogmanhallen 

Närvarande: Margit Håkansson, Karolina Eliasson, Alma Sundling, Emelie Lönnebrink, Jörgen 
Näslund, Owe Johnson, Magnus Palmeström, Wilma Edin, Karin Nylander 

______________________________________________________________________________ 

§1 Ordförande öppnar mötet. 

§2 Till justerare väljs Emelie Lönnebrink. 

§3 Dagordningen godkännes. 

§4 Föregående protokoll gås igenom och läggs till handlingarna. 

§5 Ordförande presenterar förslag till organisations- och funktionsbeskrivning för UBHK samt 
föreningsdokument. Förslaget diskuteras och fastställs med vissa justeringar. 

§6 Vikten av att medlemmar kommer ihåg att årligen betala sitt medlemskap diskuteras. Någon form 
av påminnelse på hemsidan diskuteras. 

§7 Efter fråga från medlem klargör styrelsen att man vid öppna träningar anmäler sig som en förare, 
och får träningstid i förhållande till det. Ifall plats finns vid träningen kan man, mot betalning, få ta 
ytterligare plats med extra hund. 

§8 Planering inför VG-möte 24 mars diskuteras. Mötet hålls i Brännlandshallen på övervåningen. 
Beslutas att Nydalagruppen ska presentera sina planer och kommande arbete. Vidare kommer 
organisationsdokumentet presenteras. Vikten av att hundägare plockar upp efter sig kommer att 
understrykas. Eventuell återbetalning av kurs- och tävlingsavgifter ska diskuteras. Möjligheten av att 
hålla mötet med en informationsdel och vid behov diskussioner i små grupper presenteras.  

§9 Kort rapportering från:  

 VU, inget möte har hållits. 
 VG, svårt få instruktörer hålla valp- och allmänlydnadskurser. Diskuteras mer vid nästa 

styrelsemöte 
 ÖND, inget att rapportera. Ordförande försöker få medlemmar komma med på mötet, där 

klubben har 9 platser. 
 SBK, inget att rapportera. 
 Ekonomi, inget att rapportera. 

§10 Övriga frågor: Styrelsen beslutar att Umeå Hundungdom kan använda Facebook på samma sätt 
som övriga verksamhetsgrupper. 

Nydalagruppen rapporterar om pågående arbete. Fixardagar för området kommer att arrangeras 
under våren. 



Ordförande informerar om eventuellt inköp av toalettvagn. Efter majoritetsbeslut i styrelsen får ett 
max bud på 20.000:- lämnas. 

Möjligheten av att anlita företag för att hålla valp- och allmänlydnads kurser diskuteras. 

Behovet av informationsmaterial om klubben diskuteras. 

Samarbete med Umeå Camping särskilt inför tävlingar diskuteras. Karolina Eliasson kontaktar dem. 

 

§11 Ordförande avslutar mötet 

 

 

Margit Håkansson, ordförande  Emelie Lönnebrink, justerare 

 

 

Karin Nylander, sekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


